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Klik her for at åbne den oprindelige kilde
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I Anledning af, at en Deel af Riisskov, der tidligere har været beboet med Eg, nu var bleven
beplantet med Bøg, havde Mørk og Funch foreslaaet at tilkjendegive Skovcommissionen,
at man ønskede, at Egeskoven bevaredes væsenligt i sit nuværende Omraade, og at
Riisskov fornemmelig vedligeholdtes og udviskedes som Lystskov. Efterat Formanden for
Skovkommissionen havde erklæret, at denne lod sig det være magtpaaliggende, at
Skovens Characteer som Lystskov bibeholdtes, og at Grunden til at der var plantet Bøg
paa en Strækning, der tidligere har været bevoxt med Eg, ingenlunde vor at man
principmæssig vilde udrydde Egen, men at man efter Jordbundens Beskaffenhed ikke
ansaae det for muligt at faae Eg til at groe der, medens man paa andre Steder i skoven
havde plantet Egetræer, besluttede Communalbestyrelsen at gaae over til Dagsordenen.
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